
Title (en)
METHOD FOR ELECTROLYTIC DEPOSITION OF A PHOSPHATE LAYER ON ZINC SURFACES

Title (de)
VERFAHREN ZUR ELEKTROLYTISCHEN ABSCHEIDUNG EINER PHOSPHATSCHICHT AUF ZINKOBERFLÄCHEN

Title (fr)
PROCÉDÉ DE DÉPÔT ÉLECTROLYTIQUE D'UNE COUCHE DE PHOSPHATE SUR DES SURFACES DE ZINC

Publication
EP 4382641 A1 20240612 (DE)

Application
EP 22211916 A 20221207

Priority
EP 22211916 A 20221207

Abstract (en)
[origin: WO2024120826A1] The present invention relates to a method for phosphating metal surfaces, preferably alloy-galvanised steel strip
surfaces, by treating them by dipping or spray-dipping with acidic, aqueous solutions which may contain magnesium ions, phosphate ions and nitrate
ions and, for further improvement of the layer formation, possibly further ions selected from ammonium ions, alkali metal ions and/or fluoride ions, the
workpieces being simultaneously treated cathodically with a direct current.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren zum Phosphatieren von Metalloberflachen, vorzugsweise von legierungsverzinkten Stahlband-
Oberflächen, durch Behandeln derselben im Tauchen oder Spritztauchen mit sauren, wässrigen Lösungen, die Magnesium-, Phosphat- und
Nitrationen und zur weiteren Verbesserung der Schichtbildung ggf. weitere Ionen ausgewählt aus Ammonium-Ionen, Alkalimetallionen und/oder
Fluorid-Ionen enthalten können, wobei man gleichzeitig die Werkstücke kathodisch mit einem Gleichstrom behandelt.
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